
Styremøte HBF 17.09.2024  

Møte innkalt av: Inge Faleide 

Type møte: Styremøte 

Møteleder: Inge Faleide 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Tore Nilssen, Willy Westeng, Bjørn W Andersen, Roald Kjeverud, Inge Faleide, Hans Petter 

Aas og Heidi Nordhaug. 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Referat fra møte med Hamar kommune 

• Tjuvholmen kro 

• Avtale om båtheising 

• Status pågående saker 

• Eventuelt 
 

Referat fra møte med Hamar kommune: 
 
Det er avholdt et møte med Hamar kommune den 16.09.24.  Tema for møtet var avtale for leie av 
område og en gjennomgang av status for planer i strandsone i det området som angår båtforeningen. 
Inge informerte styret om saken. 
 
Tjuvholmen kro: 
 
Styre hadde en gjennomgang av eksisterende leiekontrakt. Møte med leietaker er planlagt. 
 
Avtale om båtheising: 
 
HBF har ikke hatt noen avtale med Dag Fjellking tidligere, men med ny aktør på plass så synes det 
naturlig at det bør inngås en formell avtale rundt dette. Det er på nåværende tidspunkt behov for å 
avklare andre forhold før vi kan være i posisjon til å inngå avtale med Jorkjend Båt om dette. Det er 
uansett avklart at Jorkjend Båt skal heise fra og med i høst. 
 
Status pågående saker: 
 
Landgang brygge 4 
Denne er ødelagt ved festet til rullen som fører landgangen ut og inn på brygga, reparasjon av dette 
pågår nå og sluttføres antakelig 18.09. 
 
Rydding i enden av plassen ble påbegynt tidligere i år. Etter en pause i arbeidet er dette også 
igangsatt igjen nå. Det er løftet frem og sortert en god del stål som skal leveres på Stensli 
Gjenvinning.  Det avholdes dugnad 18.09.24 for å komme i mål med det siste.  
 
Lagringskontainere er montert og plassert, det skal innredes med hyller før det kan startes på jobben 
med å rydde i verktøy og utstyr. Det har ikke vært tid til å få utført jobben med innredning ennå. 
 
Det er innkjøpt materialer til utskifting av 4 x 4 langs brygge 4, 5 og 6. Styret vedtok på forrige møte 
at jobben med utskiftning settes bort. Dette arbeidet starter i løpet av vinteren. 



 
Det er besluttet å sette opp en vedlikeholdsplan for bryggene i indre havn på Tjuvholmen og på 
Brygga. Arbeid med dette er ikke i igangsatt. Befaring av bryggene utføres før neste styremøte. Det 
hentes også inn priser på nytt materiell. 
 
Infotavle på plenen ved klubbhuset skal restaureres og settes i stand. Reklamare har sett på jobben, 
dette er ikke igangsatt ennå. Bjørn følger opp dette slik at det kan komme på plass før neste sesong. 
 
Det er ødelagt bryggeskjøt på brygge 6, Liengen Stål er i gang med reparasjon av dette nå. 
 
Skifte av panel på en vegg på klubbhuset er ferdigstilt og veggen er malt på dugnad. Gjenstår kun å 
fjerne klosser etter stillas og male der klosser har sittet. 
 
Motor til uttrekksvifte på klubbhuset er defekt og må skiftes, elektriker er bestilt. 
 
Eventuelt: 
 
 
 
Neste styremøte avholdes klokken 18.30 den 08.10.24 
 
Styret. 


